



2015 **第三屆** 主题：安全 经济 智能 环保
Theme: safety economic intelligence environment

中国国际汽车照明论坛




The 3rd International Forum on Automotive Lighting (2015,China)

时间：2015年6月17日(周三) — 19日(周五) 地点：昆山
Time: June 17(Wednesday)- 19 (Friday), 2015 Location: Kunshan

论坛官网 Website:
<http://www.ifal.net>



主办单位：

-  复旦大学电光源研究所
-  中国照明学会交通运输照明和光信号专业委员会
-  先进照明技术教育部工程研究中心


协办单位：

-  国家机动车产品质量监督检验中心(上海)

支持单位：

... (TBC)

承办单位：

-  北京通泰国际会展有限责任公司

Organizer:

Institute for Electric Light Sources, Fudan University
Division for Lighting and Signalling for Transport,
China Illuminating Engineering Society
Engineering Research Center of Advanced Lighting
Technology, Ministry of Education

Co-organizer:

National Center of Supervision and Inspection on
Motor Vehicle Products Quality (Shanghai)

Support Unit:

... (TBC)

Executive organizer:

Beijing Tongtai International Exhibition Co., Ltd.

产学研及供需双方技术的交流合作高端平台
High-end Platform for Exchange and Cooperation among Industrialists, Academia, Researchers and Regulators



由复旦大学电光源研究所、中国照明学会联合主办，国家机动车产品质量监督检验中心（上海）协办的“第三届中国国际汽车照明论坛”将于2015年6月17日至6月19日在江苏昆山举行。复旦大学，中国照明学会热忱欢迎国内外从事汽车照明行业的专家、学者、汽车企业、标准部门、政府管理部门齐聚上海，共同探讨汽车照明设计、技术应用、未来发展趋势及标准制定等重大议题。

“中国国际汽车照明论坛”自2013年创办以来，已连续两年成功举办。本论坛的举办为国内外学者、专家、企业、政府部门提供了一个汽车照明领域学术和产业界交流的高端平台，受到了国内外专家学者的一致好评和高度重视。

第三届“中国国际汽车照明论坛”将继续以搭建产学研及供需双方技术合作的高端交流平台为目标，突出汽车照明和光信号相关技术领域的研究进展、标规需求和前沿技术概念，努力保证与会嘉宾、专家学者和汽车企业获得最大收获。

The 3rd International Forum on Automotive Lighting (IFAL), jointly organized by the Institute for Electric Light Sources of Fudan University and the China Illuminating Engineering Society, and co-organized by National Center of Supervision and Inspection on Motor Vehicle Products Quality (Shanghai), will be held on June 17th to 19th, 2015 in Kunshan, Jiangsu Province. Fudan University and the China Illuminating Engineering Society warmly welcome domestic and foreign experts, scholars and representatives of enterprises from the field of automotive lighting, national and international regulators, government coordinators, to gather together in Shanghai and discuss on the topics of automotive lighting design, development trends, technical application and regulatory issues.

Since its launch in 2013 and with forums held in 2013 and 2014, IFAL has established a high-end platform for academic, government and industrial exchange in the automotive lighting field, and has attracted considerable attention as well as receiving consistent praise from scholars, experts and enterprises home and abroad.

The 3rd IFAL will continue its aim as a world-class exchange platform for technical cooperation among academia, researchers, regulators, government, vehicle manufacturers and the supply chain. It will highlight the research progress, regulation demands, frontier technologies and concepts in the field of automotive lighting and light signaling, and will surely exceed the expectations of the distinguished guests, experts and enterprises.

论坛组委会

管理委员会

复旦大学信息学院院长	郑立荣
中国照明学会理事长	徐淮
国家机动车产品质量监督检验中心（上海）主任	黄中荣
上海小糸	郭肇基
常州星宇	周晓萍
杭州远方	潘建根
亚明	李志君

顾问委员会

联合国灯光与信号法规部主席	Gorzkowski, Marcin
国际车灯专家联合会主席	Draper, Geoff
美国汽车工程师协会灯光委员会主席	Terburg, Bart
国际照明委员会副主席	de Visser, Ad
德国汽车照明国际论坛，达姆斯塔特技术大学	Khanh, Tran Quoc
汽车照明视线	Fratty, Hector
奥迪	Huhn, Wolfgang
中国汽车技术研究中心	何云堂
国家机动车产品质量监督检验中心（长春）	高波
复旦大学	周大明
复旦大学	孙时进
海拉	Dorissen, Hans-Theo
法雷奥	Christophe Le Ligné
飞利浦	Schlager, Walter
欧司朗	Plathner, Philipp

科技委员会

刘冉	梁荣庆	Kirchenbauer, Chris	Ziehl, Christian
Langhammer, Gert	矫建中	刘木清	刘克富
孙耀杰	韩萌	武华堂	董翔宇
赵斌	敖锦龙	姜兆庆	奚勇为
邵嘉平	韩红亮	郑志军	凌铭
卜伟理	黄春杰	许建荣	
柴国生	王伯华	黄健	

执行委员会

Gorzkowski, Marcin	de Visser, Ad	Flannagan, Michael J.
Neumann, Rainer	Targosinski, Tomasz	
林燕丹	章世骏	张剑霖
邱婧婧	董孟迪	徐红妹
彭琳琳	张秀芬	陈蓉
王玮		

IFAL Organizing Committee

IFAL Board of Directors

Dean of SIST, Fudan University	Zheng, Lirong
President of CIES	Xu, Huai
President of SMVIC	Huang, Zhongrong
S-Koito	Guo, Zhaoji
Xingyu	Zhou, Xiaoping
Everfine	Pan, Jiange
Yaming	Li, Zhijun

IFAL Advisory Board

GRE Chairman	Gorzkowski, Marcin
GTB President	Draper, Geoff
SAE Lighting Committee Chairman	Terburg, Bart
CIE Vice President	de Visser, Ad
ISAL – TU Darmstadt	Khanh, Tran Quoc
Driving Vision News (DVN)	Fratty, Hector
Audi	Huhn, Wolfgang
CATARC	He, Yuntang
President of CAIT, Changchun	Gao, Bo
Fudan University	Taiming Zhou
Fudan University	Sun, Shijin
Hella	Dorissen, Hans-Theo
Valeo	Christophe Le Ligné
Philips	Schlager, Walter
Osram	Plathner, Philipp

IFAL Science and Technology Consultant Committee

Liu, Ran	Liang, Rongqing	Kirchenbauer, Chris
Ziehl, Christian	Langhammer, Gert	Jianzhong Jiao
Liu, Muqing	Liu, Kefu	Sun, Yaojie
Han, Meng	Huatang Wu	Rain Dong
Bin Zhao	Jinlong Ao	Zhaoqing Jiang
Yongwei Xi	Jiaping Shao	Han, Hongliang
Zheng, Zhijun	Ling, Ming	Bu, Weili
Huang, Chunjie	Xu, Jianrong	Chai, Guosheng
Wang, Bohua	Huang, Jian	

IFAL Executive Committee

Gorzkowski, Marcin	de Visser, Ad	Flannagan, Michael J.
Neumann, Rainer	Targosinski, Tomasz	Lin, Yandan
Zhang, Shijun	Zhang, Jianlin	Qiu, Jingjing
Dong, Mengdi	Xu, Hongmei	Peng, Linlin
Zhang, Xiufen	Chen, Rong	Wang, Wei

IFAL Chief Coordinator: Yandan Lin

重要日期

摘要递交	2014.12.1
论文接收通知	2015.1.15
全文递交	2015.3.15
优惠注册	2015.4.15

研讨议题

前沿照明系统技术
司机的感知与行为
标规发展及趋势
检测技术
安全与造型

会议日程

时间	日程
17日周三	10:00-22:00 参会代表报到
	下午 国际组委会会议
18日周四 8:00-17:00	开幕式、学术研讨报告、互动交流
19日周五 8:00-17:00	学术研讨报告、互动交流、闭幕式

参会会务费

会议注册费用
会议特邀嘉宾参会免交会务费；汽车生产企业、科研院所、检测机构代表在2015年4月30日前可申请减免会务费；其它所有申请参会人员注册费用如下：
4月30日前注册：1800元人民币（或300美元）
现场注册：2000元人民币（或330美元）
包括：会议期间的餐费、资料费和会议费。
会议注册需填写会议注册表（论坛网站下载或见附件）并发送至会务组织的专用信箱：IFAL@fudan.edu.cn，5月30日前将有关费用转账至承办单位账号，收到确认后确认为提前注册成功。
承办单位账号：
户名：北京通泰国际会展有限责任公司
开户行：中国光大银行北京市苏州街支行
帐号：35330188000030328
5月30日后仅接受会议现场现金注册。

论坛地址

希尔顿逸林酒店（江苏省昆山）紧邻上海汽车城
地址：昆山市兆丰路2号（紧邻曹安公路）
电话：(0512)57602222
网址：<http://www.hilton.com.cn/doubletreekunshan/>
乘上海城铁11号线至“安亭站”下车，往西步行300米路南。
乘飞机至“虹桥机场”，再乘出租车前往。
乘高铁京沪线、沪宁线至“虹桥站”下车，再乘出租车。
自驾车走曹安公路到昆山兆丰路口即到。

Important dates

Abstract submission: 1th Dec.2014
Paper accepted informing: 15th Jan.2015
Full paper submission: 15th Mar. 2015
Early-registration: 15th Apr. 2015

Discussion topics

Technology of advance lighting systems
Driver perception and behavior
Regulation Development
Measurement
Safety Styling

Conference agenda

Time	Agenda
17th June (Wed)	10:00-22:00 Registration
	Afternoon International Organizing Committee Meeting
18th June (Thur) 8:00-17:00	Opening ceremony, Oral presentation, Panel discussion
19th June (Fri) 8:00-17:00	Oral presentation, Panel discussion, Closing ceremony

Registration

Registration Fee
Invited guests are exempt from the registration fee;
All other participants can get a discount can get discount for early registration before 30th April 2014;
Others: RMB1800 or USD 300 for registration before 30th April;
RMB2000 or USD 330 for on-site registration;
The registration Fee includes costs for lunch, conference materials and arranged visit.
For registration, please fill out the registration form and send it via e-mail to IFAL@fudan.edu.cn. The registration form can be downloaded from the website of IFAL.
Earlier registration fee should be paid before May 30, 2014 as described in the registration form.
On-site registration with cash is only accepted after 30th May.

Address of the forum

Hotel: Doubletree by Hilton (Close to Shanghai Auto Town)
Address: No.2 Zhaofeng Road, Kunshan, Jiangshou
Telephone : (0512)57602222
Website: <http://doubletree3.hilton.com/en/index.html>
Transportation:
By metro: take Shanghai metro line 11 to Anting station and walk toward the west for 300m.
By air: take taxi from Hongqiao airport to the destination.
By train: take taxi from "HongQiao Railway Station" to the destination.
By car: go along Cao' an highway to Kunshan Zhaofeng intersection.



投稿须知

征文流程

1. 作者提交扩展摘要。
2. 通知作者论文录用方式：口头报告或入会议论文集。
3. 作者根据要求准备最终提交所需材料：
 - 1) 会议论文集：所有被接收的论文将被收入会议论文集。作者需按照论文模板准备论文。
 - 2) 口头报告：作者除提交论文全文（doc 和 pdf）外，需提交演讲文件（ppt 和 pdf）。

注意

论文模板可从 IFAL 网站下载：<http://www.ifal.net>。作者需按论文模板和投稿时间准备论文及其他材料，以便顺利完成论文审稿。

论文要求

1. 基本要求

- 1) 论文内容需尚未在国内外公开刊物或其他学术会议上发表。
- 2) 主题突出，内容层次分明，数据准确，论述严谨，结论明确，采用法定计量单位。

2. 提交摘要

作者需按照组委会提供的模板编写并提交扩展摘要。

3. 论文格式

格式要求为 WORD 文档。

4. 摘要及论文的语言

中文及英文皆可，推荐使用英语撰写。

注意：论文不可含有商业性的宣传内容，否则不予安排在论坛演讲，也不予收录至会议论文集。

重要期限及提交方式

1. 扩展摘要提交截止日期：2014 年 12 月 1 日。
2. 论文录用通知：2015 年 1 月 15 日。
3. 全文提交截止日期：2015 年 3 月 15 日。
4. 口头报告演示文件提交截止日期：2015 年 5 月 30 日。
5. 请以上材料通过电子邮件提交至：ifal@fudan.edu.cn。邮箱可接收单封邮件最大附件 20M。



Guide for authors

REVIEW PROCEDURE

1. Authors submit extended abstracts.
2. Authors will be informed of the paper acceptance: Oral Presentation and Conference Proceedings.
3. Authors prepare final submissions depending on the following status:
 - ① Oral Presentations: authors need to prepare paper and presentation files (PPT/PDF)
 - ② Conference Proceedings: the conference proceedings will be published and included in a digital library. All accepted papers will be included in the conference proceedings, and authors have to prepare final papers according to the guidelines and given template.

Note:

The template can be downloaded from the website of IAL 2014: <http://www.ifal.net>. Authors are required to prepare papers and other materials based on the provided template and to observe the deadline strictly.

PAPER REQUIREMENTS

Basic Requirements

- ① The paper should not have been published in other technical publications or by other academic conferences.
- ② The paper should contain a concise description of the objectives of the study, method of approach, significant results and conclusions.

Abstract Submission

Authors are required to submit extended abstract according to the paper format template given on the conference website.

Paper Format

Among the above "CONTENTS", the papers should adopt Word format.

Language of Abstracts, and Papers

Both Chinese and English are acceptable for abstracts and papers, but English is preferred.

Note: No commercial promotions allowed for specific companies and products; otherwise, the papers will not be selected for oral presentations and conference proceedings.

IMPORTANT DATES & METHOD OF SUBMISSION

1. Deadline for abstract submission: 1th Dec.2015
2. Paper Acceptance Notification 15th Jan.2015
3. Deadline for full paper submission: 15th Mar. 2015.
4. Deadline for documents of presentation submission (ppt): 30th May, 2015
5. Please submit the above materials via e-mail to ifal@fudan.edu.cn (single email attachment is 20M at maximum).

会议联系

地 址：北京市海淀区长春桥路5号4-1605室
 邮 编：100089
 电 话：010-82564060-66
 传 真：010-82564070
 负责人：张剑霖 13901159016
 联系人：张秀芬 18600733830
 《论坛论文集》(会刊)投稿：
 电 邮：ifal@fudan.edu.cn

Contact

Address: Room 4-1605, No. 5, Changchun Bridge Road,
 Haidian district, Beijing, P.R. of China.
 ZIP: 100089
 Tel: +86 010-82564060-66
 Fax: +86 010-82564070
 Principal: Jianlin Zhang 13901159016
 Contact: Xiufen Zhang 18600733830
 E-mail for paper submission: ifal@fudan.edu.cn

参会代表名额计划安排

参会代表	数 量
主管行业领导	10 人
国际国内特邀专家	60 人
汽车生产企业代表	150 人
汽车照明生产企业代表 (含赞助企业)	70 人
生产检测设备、设计软件代表	20 人
科研院所、检测代表	20 人
相关行业学会协会代表	10 人
汽车行业媒体	10 人
合计	350 人

Attendees' quota arrangement

Attendees	Quantity
Competitive industry leaders	10 persons
International and domestic invited experts	60 persons
Representatives of the automobile production enterprises	150 persons
Representatives of automotive lighting companies	70 persons
Representatives from the production testing equipment and design software enterprises	20 persons
Representatives from the research institutes and testing organizations and regulatory bodies	20 persons
Representatives from the relevant industry societies	10 persons
The automotive industry press	10 persons
Total	350 persons

诚邀以下汽车品牌及企业参会 Auto Companies Invited





第一届中国国际汽车照明论坛 (2013) 盛况 Greatest hits of the IFAL2013





第二届中国国际汽车照明论坛 (2014) 盛况 Greatest hits of the IFAL2014





2015 中国国际汽车照明论坛注册表

姓 名			公司 / 院校 / 单位名称	
地 址				
邮 编		电话号码		
传真号码		电邮地址		
注册费 (请在对应栏打√)	包括会议期间的餐费、资料费和参观考察费等 4月30日前: 1800元人民币(或300美元) <input type="checkbox"/> 现场注册: 2000元人民币(或330美元) <input type="checkbox"/> 受邀单位免交会务费 <input type="checkbox"/>			
付费账号	户 名: 北京通泰国际会展有限责任公司 开户行: 中国光大银行北京市苏州街支行 帐 号: 35330188000030328			
住宿预订	<input type="checkbox"/> 酒店(五星) <input type="checkbox"/> 1间 <input type="checkbox"/> 1天 <input type="checkbox"/> 双人间 <input type="checkbox"/> 2间 <input type="checkbox"/> 2天 <input type="checkbox"/> 单人间			
回执传真	010-82564070	回执电邮	zhao-ming@vip.sina.com	



IFAL 2015 REGISTRATION FORM

Title		First Name		Last Name	
Company/ Organization/ University					
Address					
Zip/Postal Code		City		Country	
Tel		Fax		Email	
Conference Fees	Includes Technical Sessions, Proceedings, Lunches, Coffee Breaks, and Conference Dinner. Before April 30th, 2014: \$300 Registration on-site: \$330 Invited attendees are exempt from the registration fees				
Payment Account	WIRE TRANSFER INFORMATION — International Transfers China Everbright Bank, Suzhou Street, Beijing Branch BEIJING TONGTAI & INTIERNATIONAL EXHIBITION CO.LTD ACCOUNT #: 35330188000030328				
Accommodation reservation	<input type="checkbox"/> Hotel (five star) <input type="checkbox"/> 1 room <input type="checkbox"/> 1day <input type="checkbox"/> A double room <input type="checkbox"/> 2 room <input type="checkbox"/> 2day <input type="checkbox"/> A single room				
Return receipt fax	010-82564070	Return receipt email	zhao-ming@vip.sina.com		